
Výbor TJ Stovan, lČ: 00653896
Pec pod Sněžkou 230,54221 Pec pod Sněžkou

ZáPis é. 512021 z jednání výboru TJ, které se konalo dne 04.11.2021 v 19:00 formou
videokonference přes aplikaci Skype

Přítomni: Sochorová, Brož, de Rijke, Chalupa, Neuman, Bartschová, Berger

1. Blanka sdělila, že s_mlouva s UA byla uzavřena na další rok, všichničlenové TJ majínyníaktuální
slevu na zboži (30 %),

2, Blanka sdělila, že žádost o dotaci z ČUS na rok 2022 obsahuje opět nové tabulky a nově také
povinnost dokládat potvrzení o bezdlužnosti od mnoha institucí. Možná bude opěi staěit čestné
prohlášenío bezdlužnosti, situace se stále mění.

3. Přítomní souhlasí se zřízením datové schránky TJ, přes níž se bude oficiálně komunikovat.
Snadnější bude zejména komunikace s poskytovateli různých dotací.

4. V tréninkové skupina Lukáše Wondráčka je 20 dětí, což je moc. Problém je především
v tělocviěně. Některé dětizlobí avýrazné narušujíprůběh tréninku.

5. PřÍtomní souhlasí s přtj9!ím dvou nových členů, sourozenců Antošových (Julie - předžákyně,
Richard - přípravka). Jejich matka (učitelka) pomáhá s tróninkovou činňostí, Za rok Žozl pribylo
devět dětí, pět jich z TJ odešlo.

6. Vedení společnosti MEGA PLUS s.r.o. ponechá na zimu 2021t2§22 pro TJ loňské ceny sezónních
jízdenek. Po zohlednění nových členů TJ a pořízení čtyř jízdenek Czech Ski pass se bude
doplatek za sezónníjízdenky pro nadcházející sezónu pohybovat okolo 60 tis. Kč.7, Příspěvky na rok2022 postupně chodína úěet, většina členů má uhrazeno.

8. Závody ČSOg plánované na začátek ledna se kvůli covidu (především v souvislosti s ubytováním
závodn íků) neuskutečn í.

9. Na webu TJ je nutné aktualizovat členskou základnu. Lukáš doplnil další info o ěinnosti TJ
v dostatečné kvalitě.

10. Na beach volejbalovém hřišti se před zimou sundá sít', shrabe se listía hřiště se zazimuje. Lukáš
zajistí Úklid na zbytku hřiště. lvan Balcar ze služeb bude upozorněn, aby na hřištá z mostu
nefrézovalsníh.


